

Protokoll fört vid Hembygdsförbundets styrelsemöte den 4 februari 2025.

Mötet hölls i Vuxenskolan lokaler i Växjö

Närvarande: Andreas Håkansson, Roger Söderling (via telefon), Kjell Gustafsson, Lars Palm, Solveig Carlsson, Göran Engqvist, Mats Karlsson, Samuel Palmblad och Åsa Sunefors Wallin.

1. Ordföranden hälsade välkommen och öppnade mötet
2. Samuel Palmblad valdes till sekreterare
3. Till justerare valdes Åsa Sunefors Wallin
4. Dagordningen godkändes med tillägg rörande verksamhetsforum som riksförbundet arrangerar samt tillägg rörande placering av våra ekonomiska medel.
5. Andreas gick igenom föregående styrelseprotokoll från den 7 januari 2025. Inga oklarheter varefter protokollet kunde läggas till handlingarna.
6. Bokslut. Marie Hagesjö har innan hon slutade sin tjänst på museet i stort sett färdigställt museets bokslut. Marianne Nicklasson bistår oss lite extra i väntan på att en ny ekonomichef kommer på plats. Det blev ett plus på omkring 38 000 kr med anledning av den utbetalning från museet som rör försäljning av förbundets böcker/tidningar som skett via museets organisation. Bortsett från denna något oväntade utbetalning hölls tillräckligt budget. Det måste göras en grundlig genomgång av Anderbjörks minnesfond, hur ska fonden egentligen användas? Kjell Gustafsson ges i uppdrag att föra diskussion med representanter från familjen. I år erhöll vi även en förhållandevis god ränteutdelning. Har varit god försäljning av böcker under året. Styrelsen gick igenom balans- och resultatrapporten inför årsmötet och ett antal frågetecken kunde redas ut.
7. Handlingar till årsmötet. Genomgång av verksamhetsberättelsen med komplettering och justering av uppgifter. Därefter godkändes innehålllet. Justering av årsmötets dagordning. Andreas har skrivit en motion på uppdrag av styrelsen till riksstämman. Motionen rör rabatterad medlemsavgift för nya föreningar. Diskussion kring lämplig avgränsning av nämnda tidsramar. Beslut fattades att motionen ska skickas in. Dubbelkolla att tekniska faciliteter i Lagan finns på plats.
8. Beslut om medaljörer. Diskussion kring vikten av att bibehålla en "hög nivå" på medaljen, att helt enkelt inte dela ut för många. Genomgång av nominerade kandidater. Beslut fattades att dela ut fem bronsmedaljörer. Samtal fördes kring silvermedaljör. Beslut fattades att inte dela ut någon silvermedaljör i år.
9. Årsskriften är tryckt. Kjell Gustafsson, Claes Lissing, Göran Engqvist och Mats Karlsson har på kort tid packat och förberett distribution.
10. Manusstopp till nästa IVoS är 2 april. Styrelsen har blivit informerad om att Charlott tyvärr planerar att avsluta sitt uppdrag med tidningen. Andreas tar upp en diskussion med henne om en lösning framöver. En viktig fråga för valberedningen.
11. Fråga om ämne för nästa årsbok. En rad olika ämnen dryftades. Viktigt att hitta en redaktör som kan hålla ihop ett bokprojekt.
12. Den 1 och 2 mars hålls verksamhetsforum i Stockholm. Ett arrangemang ordnat av riksförbundet. Mötet ingår i organisationsöversynen. Styrelsen beslutade att skicka Kjell.

13. Styrelsen beslutade avsätta 350 000 kr till ett fasträntekonto på ett år.
Diskussion kring möjligheten att öppna ytterligare ett swish-konto vid behov. Skulle underlätta bokföringen. Avgiftsfrågan ska först verifieras.
14. Inget under övrigt anfördes.
15. Nästa styrelsemöte avses hållas tisdagen den 1 april. Plats meddelas senare.

Vid tangentbordet

Samuel Palmblad

Ordförande Andreas Håkansson
Wallin

Justerare Åsa Sunefors